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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Mager Andrea, tárca nélküli miniszter (nemzeti 
vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen célból kerül sor az MVM privatizálására?" 

Tisztelt Miniszter asszony!

Kóbor György, az MVM elnök-vezérigazgatójának bejelentése szerint decemberben minden készen 
állhat arra, hogy az Magyar Villamos Művek Zrt. a tőzsdén is megjelenjen. Tájékoztatásából 
kiderült, hogy már fel is vették a kapcsolatot mind a három nemzetközi hitelminősítővel annak 
érdekében, hogy a befektetésre ajánlott kategória megszerzésre kerüljön. A sajtótájékoztatón az is 
elhangzott, hogy, az MVM a tőzsdeképességhez szükséges feltételek biztosítására törekszik, de a 
tőzsdei bevezetéssel kapcsolatos döntés a tulajdonosok felelőssége.

Tekintettel arra, hogy a tőzsdei megjelenés a privatizáció irányába mutat, a bejelentés néhány fontos
kérdést is felvet. Orbán Viktor, miniszterelnök ugyanis már a 2011. évi tusnádfürdői beszédében 
kijelentette, hogy a gazdaságot az állam szerepvállalása révén kell átszervezni. Fónagy János, 
nemzeti vagyonnal kapcsolatos ügyekért felelős államtitkár pedig még 2019. decemberében is úgy 
fogalmazott, hogy a kormány legfőbb vagyonpolitikai célja az állami szerepvállalás erősítése, az 
állami vagyon gyarapítása, értékének növelése, észszerű és gazdaságos hasznosítása.

A fentiekre tekintettel kérdezem tehát tisztelt Miniszter asszonyt:

1. Megszületett-e már a formális döntés az MVM tőzsdei bevezetéséről?

2. Ki és mikor határozott a tőzsdei megjelenés ügyében?

3. Mennyiben vált meghaladottá az a gazdasági stratégia, mely szerint a Kormány vagyonpolitikai 
célja az állami szerepvállalás erősítése?

4. Milyen célból kerül sor az MVM privatizálására?



5. Mekkora értéket képviselnek azok a részvények, melyeket magánkézbe juttatnak a privatizáció 
során?
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